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9 czerwca 2022

Očkovaní mají důvod k obavám
cai24.pl/sygnalisci/45950/zaszczepieni-maja-powody-do-obaw

Studie prokázaly pronikání mRNA do lidských buněk a transkripci do DNA. Vědci, kteří

požadovali úplný cyklus klinických testů pro mRNA vakcíny, než bylo povoleno jejich

použití, byli posuzováni z úcty a víry mainstreamovými médii a vědci zaměstnanými

farmaceutickými společnostmi. Studie účinků mRNA vakcín potvrzují, že tyto vyvolávající

obavy byly správné.

https://cai24.pl/sygnalisci/45950/zaszczepieni-maja-powody-do-obaw/
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Zatímco WHO a další americké a evropské zdravotnické agentury prováděly vtíravou

propagandu ospravedlňující zavedení anti-covidových vakcín pro použití před úplným

cyklem klinických studií, objevily se hlasy vědců, kteří varovali před tímto typem spěchu,

což může mít za následek nebezpečnější účinky na zdraví celé očkované populace než

samotný COVID -19.

Varování

Jedním z takových vědců nezávislých na farmaceutických koncernech, kteří neustoupili

mediálnímu tlaku a vědcům jmenovaným médii jako autority, je prof. Roman Zieliński,

skutečná autorita s nespornými vědeckými úspěchy v oblasti genetiky.

Profesor byl jedním z autorů dvou výzev adresovaných prezidentovi Polské republiky a

vládě na podzim 2020 ohledně očkování proti koronaviru SARS-CoV-2. V těchto apelech

vědci poukazovali na nebezpečí zavádění vakcín, jejichž dopad na zdraví nebyl plně

prozkoumán. Uváděli např. o možnosti destruktivní interference mRNA vakcín do

genetického systému očkovaných.

Z rozhovoru s Prof. Zieliński zveřejněné na Stolikwolnosci.pl dne 15. prosince 2020 se

dozvídáme, že:

„V rozsáhlé odpovědi ze dne 16. prosince 2020 na první odvolání bylo oznámeno, že

rychlé zahájení očkování proti koronaviru je reakcí vlády na naléhavou veřejnou poptávku

související s pandemií koronaviru a že „jakákoli opatření přijatá k získání účinných vakcín

proti COVID-19 podléhají přísným postupům a zaručují nám všem nejvyšší možnou

bezpečnost.

Na straně 5 autoři této odpovědi (Niedzielski, Cessak, Juszczyk) vysvětlují: „Je třeba

zdůraznit, že mRNA podávaná ve vakcíně se replikuje v cytoplazmě, nevstupuje do

buněčného jádra, a proto se nemůže integrovat s lidskou DNA“.

Taková ujištění dala trojice lidí odpovědných za zavedení povinného očkování ve

vybraných profesních skupinách v Polsku. Jak falešná tato ujištění byla, ukazují výsledky

švédské studie zveřejněné 22. února 2022 v článku „Intracelulární reverzní transkripce

mRNA vakcíny Pfizer BioNtech COVID-19 BNT162b2 In Vitro v linii lidských jaterních

buněk“ v „Aktuální Issues of Molecular Biology“, vědecký recenzovaný časopis s

otevřeným přístupem se sídlem ve Švýcarsku.

Zjištění

Skupina sedmi výzkumníků z univerzity v Lundu provedla výzkum vlivu přípravku

BNT162b2 vyrobeného společností BioNTech na buněčnou linii odvozenou z lidských

jater. Ukázalo se, že šest hodin na to stačilo

mRNA pronikla do jaterních buněk.
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(…) Vědci usilující o pravdu o účincích očkování narazili na zeď moci cenzury sociálních

sítí: Facebooku, YouTube, Twitteru a dalších. a mainstreamová média podřízená

farmaceutickým koncernům a organizacím, které je podporují, jako jsou: WHO, CDC,

FDA (American Drug Agency) nebo EMA (European Drug Agency).

Prof. Již na podzim 2020 Zieliński na základě dříve citovaného prohlášení Niedzielského,

Cessaka a Juszczaka, že: „mRNA podávaná ve vakcíně se replikuje v cytoplazmě“,

naznačil, že jelikož se mRNA podávaná ve vakcíně replikuje v cytoplazmě, tzn. že tento

přípravek, nazývaný "vakcína", je produktem genetického inženýrství ve formě

konstruktu, kterým je rekombinantní RNA. Jeho úkolem je nejen stimulovat náš imunitní

systém k produkci protilátek proti S proteinu koronaviru, ale také se v našem těle

replikovat. Cizí genetický element, supervirus, což je konstrukt mRNA, tedy zapojí

translační aparát našeho těla k produkci proteinu S, stejně jako replikační aparát k

rozmnožení aktivních virových částic mRNA.

Dále prof. Zielinski uzavírá:

„Pokud jde o „vakcínu“ proti koronaviru, zavedené částice mRNA budou navíc

replikovány a překládány. Takže do „vakcíny“ dostaneme invazivní částici, podobnou

zhoubnému viru nebo zhoubným nádorovým buňkám, prý v náš prospěch.“

potvrzení

Co prof. Zieliński předpověděl podzim 2020, potvrdily výsledky švédské studie zveřejněné

na jaře 2022. Poslední věta závěrů: „Naše studie je první in vitro studií o účinku vakcíny

COVID-19 BNT162b2 mRNA na lidská játra buněčná linie. Předkládáme důkazy pro

rychlý vstup BNT162b2 do buněk a následnou intracelulární reverzní transkripci mRNA

BNT162b2 do DNA."

Ponecháme-li stranou celou diskuzi o výsledcích výzkumu, domnívám se, že potvrzení

skutečnosti, že implantovaná mRNA vstupuje do DNA, jak je uvedeno v závěru výzkumu,

by mělo být pro Niedzielského, Cessaka a Juszczyka dostatečným důvodem k vyjádření

lítosti nad zavádějícím prohlášení, že implantovaná mRNA „se nemůže integrovat s

lidskou DNA.

Máme výsledky testů, co teď? A nic! (…)

Opičí neštovice

Je tu další téma zdraví, tentokrát opičí neštovice , které zaujímá přední místa ve

zprávách až donedávna vyhrazených pro C-19.

Celý článek Jaceka Frankowského, včetně skryté podrobnosti o „opičích

neštovicích“ v nejnovějším vydání „Warszawska Gazeta“. Dostupné v celém

Polsku a na východním pobřeží USA - od 10. června!

Paul



4/6

12.06.2022 22:39

Celowo ludzi mających zastrzeżenia dot.tej tzw. Szczepionki,w sposób podły nazywa

się,,antyszczepionkowcami”,by ich zohydzic w oczach innych,ba stawia się ich na równi z

,,płaskoziemcami”.nadal używa się tych pejoratywnych określeń wobec ludzi ,którzy

wiedzą więcej niż,,masy ” oszukiwane przez ludzi podłych i nieetycznych takich

Niedzielskich i całej rzeszy oportunistów.

114

 Odpowiedz

Nowe odpowiedzi (1)

Ewa

09.06.2022 22:07

Niech się martwią ci co dali się zaszprycować.

86

 Odpowiedz

Nowe odpowiedzi (4)

Ella

12.06.2022 21:12

Niestety dotyczy to większości polskiego społeczeństwa. Martwi mnie co będzie z bliskimi

którzy uwierzyli w to za rok czy dwa.

70

 Odpowiedz

Matyspio

13.06.2022 20:33

Podstawowe pytanie… I co z tego?

7
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 Odpowiedz

Nowe odpowiedzi (2)

konneki

12.06.2022 23:45

Wydaje mi się, że w artykule jest błąd związany z datami. Proszę spojrzeć: “Z wywiadu z

prof. Zielińskim opublikowanym na Stolikwolnosci.pl 15 grudnia 2020 r. dowiadujemy

się, że:

„W obszernej odpowiedzi z dnia 16 grudnia 2020 r. na pierwszy Apel poinformowano…”

5

 Odpowiedz

Nowe odpowiedzi (1)

Kristof

14.06.2022 20:20

2 lata temu za opublikowanie “Stolikwolnosci” o tym, FB ograniczyl zasieg naszej strony o

90%

3

 Odpowiedz

jan

20.06.2022 21:39

Leczy się miliony chorych , a szczepiło miliardy ludzi ,wiec wniosek jasny dlaczego nie

pracowano nad lekiem tylko “szczepionką ” ….

3

 Odpowiedz

Paweł

17.07.2022 00:15



6/6

Na szczęście żadnej dawki tych “cudownych eliksirów” nie przyjąłem, bo nie dałem się

ogłupić. I teraz tym bardziej nie przyjmę. Od 2 lat nie oglądam w zasadzie w ogóle TV.

3

 Odpowiedz

Odszczepieniec

21.06.2022 21:25

A można prosić o jakiś link do publikacji tych badań.

1

 Odpowiedz

Nowe odpowiedzi (2)

Iwonka

25.01.2023 01:30

Jacek, dziękuję za artykuł. Zal mi tych co sie zaszczepili i dalej wierza w opowieści ze

szczepionki sa “bezpieczne i działające “. Sa tez ludzie co przyznają ze uwierzyli w

kłamstwo i sa tacy co dalej kłamią i nienawidzą tych co nie przyjeli preparatu.

0

 Odpowiedz

Tato stránka používá cookies a externí skripty, aby lépe přizpůsobila obsah uživateli.

 

 


